
Agent Gravillona: Nie rozmawiałem z Monchim

News - ASRoma.pl

Andrew Gravillon może pójść śladami Nicolo Zaniolo? Na pewno nie w tej

chwili, wyjaśnia dla TeleRadioStereo jego agent, Crescenzo Cecere.

20-letni defensor gra w Pescarze, dokąd został sprzedany przez Inter, ale

Nerazzurri mają prawo do odkupu.

Panie Cecere, dziś niektóre dzienniki piszą o tym, że Roma jest mocno

zainteresowana Gravillonem: to prawda?

- Absolutnie nie, gdyż nie miałem kontaktów z Monchim. Miło jest być łączonym z

takim klubem, ale nigdy nie rozmawiałem z Romą.

Wykluczasz jego transfer w styczniu?

- Na chwilę obecną Andrew się nie rusza, gdyż jest porozumienie między Pescarą i

Interem, zatem wykluczam możliwość jego natychmiastowego transferu do Romy.

Jaka jest sytuacja kontraktowa Gravillona?

- Jest graczem Pescary, ale z umową odkupu ze strony Interu, który zdecyduje w

czerwcu czy sprowadzić chłopaka z powrotem do Mediolanu. 
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